
Zápisnica zo 7. riadneho zasadnutia 

                         obecného zastupiteľstva v Beluji, zo dňa 5. 12. 2022 

 

Prítomní poslanci:  podľa prezenčnej listiny 

Prítomní občania:   podľa prezenčnej listiny 

Program:  podľa pozvánky 

Úvodné náležitosti: 

K bodu č. 1 

Schválenie programu 

Starostka obce Mgr. Monika Zlesíková prečítala program dnešného zasadnutia 

Diskusia.: 

Návrh na uznesenie č. 63/2022 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje program dnešného zasadnutia OZ 

Hlasovanie za návrh:    3  poslanci   

Proti:                             0  poslancov 

Zdržal sa:                      0  poslancov 

K bodu č. 2 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Určila za zapisovateľa p. Evu Mlynárikovú a overovateľov zápisnice Mgr. Ivana Lukáča, 

Mgr. Ľubicu Dubovskú. 

Návrh na uznesenie č. 64/2022 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje za zapisovateľku Evu Mlynárikovú, overovatelia zápisnice: Mgr. 

Ľubicu Dubovskú a Mgr. Ivana Lukáča 

Hlasovanie za návrh:  3    poslanci  (Mgr. Ľubica Dubovská, Mgr. Ivan Lukáč) 

Proti:                           0   poslancov 

Zdržal sa:                    0   poslancov 

 

K bodu č. 3 

Kontrola prijatých uznesení z 6. riadneho OZ zo dňa 28.11. 2022 Starostka obce prečítala 

kontrolu prijatých uznesení z hore uvedených OZ .  

Diskusia: Bez pripomienok 



 

Návrh na uznesenie č. 65/2022 

OZ v Beluji: A. Berie na vedomie Kontrolu prijatých uznesení zo 6. Riadneho OZ                  

                                                        zo dňa 28.8. 2022  

Hlasovanie za návrh:    3  poslanci  (Mgr. Ľubica Dubovská, Mgr. Ivan Lukáč) 

Proti:                             0 poslancov 

Zdržal sa:                      0 poslancov 

K bodu č. 4 

Informatívna správa pre poslancov  

Starostka informovala poslancov, čo je obsahom informatívnej správy.  

Diskusia: Bez pripomienok 

 

Návrh na uznesenie č. 66/2022 

OZ v Beluji: A. Berie na vedomie Informatívnu správu pre poslancov 

Hlasovanie za návrh:   3   poslanci  (Mgr. Ľubica Dubovská, Mgr. Ivan Lukáč) 

Proti:                            0  poslancov 

Zdržal sa:                     0  poslancov 

 

K bodu č. 5 

Vypracovanie PD – dom pri obchode 

Starostka obce predložila cenové ponuky z prieskumu trhu na vypracovanie PD - Komunitné 

centrum Beluj, ktorá je nevyhnutná na vybavenie stavebného povolenia. PD a stavebné 

povolenie je súčasťou žiadosti o dotáciu.  

Diskusia: Poslanci zo zaslaných cenových ponúk – vyhodnotili, vybrali uchádzača, ktorý 

vypracuje PD Komunitné centrum Beluj  

 

Návrh na uznesenie č. 67/2022 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje vypracovanie PD komunitné centrum Beluj, Ing. Alexander     

                                            Vágner – AVA PROJEKT, v celkovej sume 1 800 eur   

Hlasovanie za návrh:   3   poslanci  (Mgr. Ľubica Dubovská, Mgr. Ivan Lukáč) 

Proti:                            0  poslancov 

Zdržal sa:                     0  poslancov 



 

 

K bodu č. 6 

Nevyčerpaná dovolenka 2022 

Starostka informovala poslancov, že má nevyčerpaných 41 dní dovolenky. 11 dní vyčerpá do 

konca roku. 30 dní nevyčerpanej dovolenky predložila obecnému zastupiteľstvu ako návrh: 

preplatenie dovolenky za rok 2022 

Diskusia: Poslanci sa v rámci diskusii rozhodli v zmysle zákona dovolenku preplatiť. 

 

Návrh na uznesenie č. 68/2022 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje preplatenie nevyčerpanej dovolenky v počte 30 dní za rok 2022,    

Hlasovanie za návrh:   3   poslanci  (Mgr. Ľubica Dubovská, Mgr. Ivan Lukáč) 

Proti:                            0   poslancov 

Zdržal sa:                     0   poslancov 

 

K bodu č.7   

Plán činnosti hlavnej kontrolórky na rok 2023 

Kontrolórka obce predložila poslancom plán činnosti na rok 2023  

Diskusia: Bez pripomienok 

 

Návrh na uznesenie č. 69/2022 

OZ v Beluji: A. Schvaľuje Plán činnosti hlavnej kontrolórky obce na rok 2023 

Hlasovanie za návrh:  3  poslanci (Mgr. Ľubica Dubovská, Mgr. Ivan Lukáč) 

 Proti:                          0  poslancov 

Zdržal sa:                    0  poslancov 

 

K bodu č. 8 

Rôzne 

a) Bytovka – informácie zo ŠFRB 

b) Žiadosť- odstránenie stĺpa miestneho rozhlasu zo súkromného pozemku 



Starostka obce informovala o podmienkach poskytnutia fin. prostriedkov zo ŠFRB (viď 

príloha). Taktiež informovala o vykonanej obhliadke stĺpa miestneho rozhlasu na súkromnom 

pozemku, ako aj o ďalšom postupe. 

Diskusia: Kúpa bytovky cez ŠFRB nie je možná, nakoľko má viac ako 3 roky. V rámci 

rekonštrukcie je však možnosť požiadať o nenávratný príspevok 50 % z MDV SR, taktiež je 

možnosť požiadať o úver z ŠFRB.  

Návrh  na uznesenie č. 70/2022 

OZ v Beluji: A. Berie na vedomie: Informácie k bodom a), b) 

Hlasovanie za návrh:   3   poslanci  (Mgr. Ľubica Dubovská, Mgr. Ivan Lukáč) 

Proti:                            poslancov 

Zdržal sa :                    poslancov  

 

 

K bodu č. 9 

Záver 

Starostka obce sa všetkým poďakovala a ukončila ustanovujúce zasadnutie OZ. 

 

V Beluji  15. 12. 2022 

 

Zapisovateľ:   E. Mlynáriková             ...................................   

Overovatelia: Mgr. Ľ. Dubovská         ....................................                                

                       Mgr.  I. Lukáč                

 


